



Dear Parents,

I hope your children will enjoy our activities with our awesome teachers!

Please find attached the program for term 1 2024.

The activities will start on the **10th of February**.

You will be able to enrol your children for activities **on the 5th of February at 5pm**. (With the link Eventbrite on the program).

<https://www.efm.org.au/activites-periscolaires/>

Just a reminder that some activities are only in French or English and some are both.

Here is the list:

- Art never sleeps (French and English)
- Chess (English)
- French Choir (French)
- Karate (English)
- Music is the key (French and English)
- Petit Chef (French and English)
- Spanish (Spanish)
- Ukulele (English)
- Drama (French)
- Little stitch (French and English)

Please note the following information:

Meeting Point –please tell your children they need to meet their teacher outside behind the main building (world map) under the porch area at **3.30 pm**. If your child is in Prep/Foundation/Grande Section, they will be collected from their classroom by Anne-Sophie who is our ASA Coordinator.

It's helpful for us if you could make a reminder to your child(ren) in the morning so that "maybe" they won't forget the class!

IMPORTANT: Also, if your child is away on the day of their activity, please contact the school as usual but also the ASA Coordinator Anne-Sophie on **0481 165 218** or email infoasa.efm@gmail.com if your child(ren) is (are) absent for any reason.

Please inform us if your child is absent or was picked up early to avoid us looking for children who are enrolled in the program, but not at school on the day. **Also make sure that your contacts and emergency contacts are up to date.** If a child fails to arrive at their class and we can't reach any of the emergency contacts, we have the duty of care to call the police. It is essential that you communicate all your child's absences. Let's work together to avoid such situation. Thank you.

Pick up time - Please ensure you are **on time** to pick up your child from the activity classroom location at **4.45pm**. You must **sign out** before taking your child from the classroom. If you are running late, please contact the ASA Coordinator Anne-Sophie Foucherand on **0481 165 218**. If you are later than **5pm** your child will be taken to Team Kids. **Please make sure your child is enrolled should the situation arise.**

Snack - The students are usually hungry at **3.30 pm** so please put an extra snack in their backpack! They will have 15 minutes to eat and go to the bathroom between the end of school and the beginning of the activity.

We wish you all a good term and hope the children enjoy their activities.

If you have any inquiries, please email us.



Chers parents,

J'espère que vos enfants apprécieront nos activités avec nos formidables enseignants !

Veuillez trouver ci-joint le programme pour le premier trimestre de 2024.

Les activités commenceront le **10 février**.

Vous pourrez inscrire vos enfants aux activités le **5 février à 17h00** (avec le lien Eventbrite dans le programme).

<https://www.efm.org.au/activites-periscolaires/>

Petit rappel : certaines activités sont uniquement en français ou en anglais, et certaines sont dans les deux langues. Voici la liste :

- Art never sleeps (français et anglais)
- Échecs (anglaise)
- Chœur français (français)
- Karaté (anglaise)
- Music is the key (français et anglais)
- Petit Chef (français et anglaise)
- Espagnol (espagnol)
- Ukulélé (anglaise)
- Théâtre (français)
- Little stitch (français et anglaise)

Merci de noter les informations suivantes :

Point de rencontre – Veuillez dire à vos enfants qu'ils doivent retrouver leur enseignant(e) à **15h30** derrière le bâtiment principal (mappemonde), sous le porche. Si votre enfant est en Prep/Foundation/Grande Section, il sera récupéré dans sa salle de classe par Anne-Sophie, notre Coordinatrice ASA.

Veuillez rappeler à vos enfants le matin qu'ils ont une activité après l'école, afin qu'ils n'oublient pas leur classe !

IMPORTANT : Si votre enfant est absent pour quelque raison que ce soit le jour de son activité, merci de contacter l'école comme d'habitude, mais aussi la **Coordinatrice ASA, Anne-Sophie, au 0481 165 218 ou par email à infoasa.efm@gmail.com**.

Aussi, veillez à ce que **vos coordonnées et vos contacts en cas d'urgence** soient à jour. Nous avons le devoir de contacter la police si un enfant manque à l'appel et nous ne sommes pas en mesure de joindre les parents ou tuteurs. **Il est donc impératif que vous nous communiquiez les absences de votre enfant**. Nous vous remercions de votre soutien pour éviter qu'une telle situation se produise.

Heure de récupération – Veuillez vous assurer d'être à l'heure pour récupérer votre enfant à 16h45 dans la salle de l'activité. Vous devrez signer avant de récupérer votre enfant. Si vous êtes en retard, veuillez contacter la Coordinatrice ASA, Anne-Sophie Foucherand, au **0481 165 218**. Si vous êtes en retard après 17h00, votre enfant sera emmené à Team Kids. Veuillez vous assurer que votre enfant est inscrit dans ce cas.

Goûter – Les élèves ont généralement faim à **15h30**, donc merci de mettre un goûter supplémentaire dans leur sac à dos ! Ils auront 15 minutes pour manger et aller aux toilettes entre la fin de l'école et le début de l'activité.

Nous vous souhaitons un excellent trimestre et espérons que les enfants profiteront de leurs activités.

Si vous avez des questions, n'hésitez pas à nous envoyer un courriel.

Bien à vous,

Anne-Sophie Foucherand

ASA Coordinator | [efm.org.au](https://www.efm.org.au)

0481 165 218 | [Join our list](#)